



**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:04

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Fredrik Selin vald till ordförande  
Isabella Backman vald till sekreterare  
Nellie Hansen vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Ida Nygren  
Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Simon  
Andersson, Suzette Finne,

Medlemmar:

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

Ändringar i dagordningen har gjorts under diskussion

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- Målat Kårsningen
- Sittningsarbete
- Julkalender (Filmat åt Suzette samt egna rutor)



- Geostyrelsemöte
  - Geophonen
  - Studentpub
  - Öppet hus
  - V-konf
  - JS-Propaganda
  - Geoplugg 26/11
  
- **Vice ordförande**
  - Gjort marknadsföringsarbete till pepparkakshustävlingen
  - Påbörjat arbetet med vinsten till pepparkakshustävlingen, nästan klar
  - Gjort mall till programblad till fredagen den 6/12
  - Förberett ett schema till fredagen den 6/12 (som alla behöver fylla i)
  - Sammanställt funderingar om dagen.
  - Bytt leverantörer till Skiss- och ritkittet på grund av lagerfel
  - Skickat iväg mitt faddermejl igen :)
  - Ida K har hjälpt mig att förbereda kittet till Hittract. Kollat på förslag till maskot till Arktis
  
- **Ekonomiansvarig**
  - Pysslat inför Titanic-sittning
  - Skapat spellista (lägg in låtar!)
  - Kollat på ekonomi inför rit & skisskit
  - Fortsatt mejl Company Line
  - Skrivit klart text till mina luckor i julkalendern
  - Fortsatt kontakt med Gustav
  
- **Utbildningsansvarig**
  - Programrådsmöte
  
- **Eventansvarig**
  - Möte med STUK inför sittning
  - Förlängt biljettförsäljning för sittningen
  - Sammanställt gästlista och allergier till STUK
  - Handlat färger till sittingsdekor
  - Pysslat inför sittning



- Filmat till Arktis julkalender
- Skrivit upp recept till Arktis julkalender

**- Reseansvarig**

- Varit i kontakt med Cape Wild
- Varit i kontakt med Tree Hotel
- Varit i kontakt med Alviks trafik angående båda resorna
- Sammanställt samtliga offerter
- Påbörjat en bidragsansökan till SBN för Tree hotel
- Påbörjat en bidragsansökan till SBN för Cape Wild
- Skapat mappar & dokument i driven för information om resor

**- Informationsansvarig**

-

**- Administrationsansvarig**

- Pysslat till sittningen
- Pysslat med en lucka till julkalendern
- Lagt upp tidigare handlingar på Arktis hemsida
- Skickat fadder mail

**- Näringslivsansvarig**

- Marknadsfört CV-granskningen
- Mailat Sveriges Ingenjörer
- Hjälpt till att fixa med hitract för skiss- och ritkit
- Skrivit text till luckor
- Pysslat till kalendern
- Mailat fadderbarn igen

**§ 10. DISKUSSION**

Pepparkakshustävling

- Hittills är två lag anmälda
- Vinsten delas ut i slutet av dagen
- Karolina har gjort ett schema för dagen
- Fredrik ansvarar för fiket



#### Sittning

- Pysslade i söndags 24/11
- Suzette gör en lista på allt som ska göras inför sittningen
- Gyckel
- Ida, Suzette och Isabella ansvarar för att göra klart båten

#### Julkalender

- Avstämning kring hur det går för alla med luckorna

#### Fadderträff lucia, kl:12-13:00

- Ida och Isabella ansvarar för fika till träffen och för marknadsföringen av träffen
- Biljetter ska läggas ut i hitract

#### Resor

- Nellie har fått offerter för båda resorna från Tree hotel och Cape Wilde
- Bidrag från SBN ska vi ansöka om

#### Tik-tok

- Vi behöver göra tydliga riktlinjer för kontot för att underlätta för den ansvariga
- Vi behöver hitta ett datum för att boka in ett möte

#### CV-granskning

- Påminnelse om att köpa biljetter

#### Mail till fadderbarn

- Ett inlägg på instagram ska göras under veckan för att påminna alla fadderbarn om att fadder-mailen har skickats ut igen

#### Skiss och ritkit

- Lägger ut information i veckan

#### Arktis maskott

- Karolina har tittat på förslag



**§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR**

Arktis kommer inte att kunna ha årsmöte den 5 december, kommer att behöva skjutas upp till vecka 50.

**§ 12. BESLUT**

**§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är den 2 december kl. 12:00 i E-huset.

**§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl.12:50